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بدری نماینده  مجلس: 

اکثر دولتمردان فکر می کنند همه چیز را می دانند

پیشنهادات یک نماینده مجلس برای مدیریت منابع آبی کشور

رشیدی کوچی عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها:

فیلترینگ کنونی همان »باتون« 
فضای مجازی است

ســرویس سیاسی- جلال رشیدی کوچی با 
اشــاره به وضعیت اینترنت در ســطح کشور، بیان 
کرد: در شورای عالی امنیت ملی تصمیم گرفته شد 
که تا آرام شــدن فضای جامعه دو پلتفرم مســدود 
شود؛ از نظر من اکنون زمان آن رسیده است که رفع 

مسدودیت شود چرا که فضای جامعه آرام است.
وی ادامــه داد: در دیــداری کــه مقام معظم 
رهبری در ســالروز قیــام ۱۹ دی با جمعی از این 
مردم داشــتند به این نکته تاکیــد کردند که ما باید 
مسائل را تبیین کنیم، یعنی جوانی که وسوسه شده 

است با باتون اقناع نمی شود.
بنده موافقم کــه امروز فضای مجازی 

نوعی فضای جنگی است اما...
وی در ادامــه اظهار کــرد: این تبیین باید کجا 
صــورت گیرد؟ از نظر بنده مهــم ترین فضا برای 
تبیین مسائل جامعه، بسترهایی است که در فضای 
مجازی شکل می گیرد. بنده موافقم که امروز فضای 
مجازی نوعی فضای جنگی است اما ما باید در آنجا 
حضور داشته باشیم. مهم ترین و راهگشاترین راه 
پیش روی ما فرمایش حضرت آقا اســت، یعنی ما 

باید مسائل را تبیین کنیم.
نماینده مردم مرودشــت در مجلس شورای 
اســلامی، تصریح کرد: بنده در خیلی موارد زمانی 
که با افراد معتــرض صحبت می کنیم، متوجه می 
شویم که نقاط مشترک زیادی داشته و زبان یکدیگر 
را بــه خوبی می فهمیم، این تبیین کردن اســت. ما 
باید اقدامات را بگوییم و اصلاحاتی که باید انجام 
دهیــم را مطرح کنیم، خطاهای موجود را بپذیریم، 

راهکار ارائه دهیم.
رشیدی کوچی در ادامه تاکید کرد: تعبیر بنده 
این است که فیلترینگ به شیوه کنونی، همان باتون 
در فضای مجازی اســت. اینکه ما می گوییم شبکه 
های اجتماعــی خارجی را فیلتر کرده و در پلتفرم 
های داخلی تبیین انجام می دهیم، خوب اســت اما 
در پلتفرم های داخلی برای چه کســی می خواهیم 

تبیین انجام دهیم؟
تجربه نشــان داده کــه فیلترینگ به 
شــیوه کنونی جز نارضایتــی نتیجه ای 

ندارد
این عضو کمیســیون امورداخلی کشــور و 
شــوراها افزود: آیا افرادی که انتقاد و نقد دارند در 
پلتفرم های داخلی هســتند یا اگر ما در فضای بین 
الملل حرفی برای گفتن داریم می توانیم در پلتفرم 
های داخلی بیان کنیم که حرف ما به خارج کشــور 

برسد؟ این سوالات کلیدی است.
وی گفت: نگاه بنده این اســت که باید به این 
مســئله نگاه دقیق مبتنی بر اقتضاهای امروز جامعه 
داشــته باشیم. گذشته و عقبه فیلترینگ به این شیوه 

نشــان داده که موفق نبوده اســت و جز نارضایتی 
چیزی به دنبال ندارد. ما باید مســیر خود را اصلاح 
کنیم. الان که شرایط آرام شده علی رغم اینکه عده 
ای فکر می کنند بهترین فرصت برای بســتن شبکه 
های اجتماعی خارجی اســت بنده معتقدم بهترین 

فرصت برای سامان دادن درست و دقیق است.
رشــیدی کوچی در پایان تصریح کرد: حتی 
بنده معتقدم که توییتر و یوتیوب نیز باید رفع فیلتر 
شــود، وقتی این پلتفرم ها رفع فیلتر شود جمعیتی 
که در اینســتاگرام تجمیع شده است سرشکن می 
شــود. از نظر بنده ما باید به این ســمت برویم و 
 ایــن اراده باید در بین خیلی از مســئولان شــکل 

بگیرد.

سرویس سیاسی- نماینده مردم اردبیل در 
مجلس گفت: اکثــر دولتمردان فکر می کنند که 
هرچه این ها فکر می کنند بهتر اســت و همه چیز 
را این ها می دانند، این مشــکل اساسی است. اگر 
این ها بفهمند و متوجه شوند که غیر از خودشان 
هم کســانی هستند که مشکلات را می شناسند و 
راهکار آن را می دانند، آن وقت اتفاق خوبی رقم 
می خورد و قادر خواهیم بود به سمت حل مسائل 

و مشکلات گام برداریم.
صدیف بدری نماینده مردم اردبیل در مجلس 
شــورای اســلامی ، درخصوص استیضاح های 
متعــدد که در مجلس مطرح اســت، گفت: بله، 
تعدادی از همکاران ما در حال جمع آوری امضاء 
برای اســتیضاح های مختلف هستند. تعدادی از 

همــکاران برای وزیر بهداشــت، تعدادی برای 
وزیر اقتصاد و تعدادی هم برای وزارت ورزش 
و جوانــان پیگیر جمع آوری امضاء هســتند، اما 

اینکه به چه سرانجامی می رسد را نمی دانم.
وی ادامه داد: ما که در موضوع اســتیضاح 
وزیر صنعــت، معدن و تجــارت خیلی تلاش 
کردیــم و در ایــن راســتا اتفاقاتــی رخ داد که 

امیدواریم ان شاءالله به صلاح کشور باشد.
نماینده مردم اردبیل افزود: اســتیضاح، در 
کنار تذکر و ســوال ابزارهــای نظارتی مجلس 
هســتند که اگر این اقدام اولیه موثر و کارســاز 
واقع نشــود، آخرین راهکار اســتیضاح است. 
البته امیدواریم که دولت هم خود یک بررســی 
و سنجشی نســبت به کارآمدی و عملکرد وزرا 
داشته باشد و در تغییر برخی اقدام کند تا مسیر به 

سمت استیضاح نرود.
وی تصریــح کــرد: در واقع خــود دولت 
هم باید نســبت به حل مشــکلات و مســائل 
عنایت داشــته باشــد نــه اینکــه هرچه عمل 
می کنند را فکر کنند که درســت اســت. اوضاع 
معیشــت مردم شــرایط مناســبی نــدارد و آن 
هماهنگــی لازمی که تیم اقتصــادی دولت باید 
داشــته باشد، مشــاهده نمی شــود و به نوعی 
 یکصدایــی در برنامه ریزی های اقتصادی دولت 

نمی بینیم.
عضو کمیســیون عمــران مجلس تصریح 
کرد: پیشــنهاد من این اســت که دولت به جای 
بحث های حاشیه ای و جلسات بی حاصل ۱۰ یا 

۲۰ نفر از اقتصاددانان خبره و دلســوز کشور را 
دعــوت و کنار هم جمع کنــد و از آن ها راهکار 
بخواهد که مثلا راهکار توقف این چرخه افزایش 
قیمت ها چیســت، این مساله حتما راهکار دارد. 
دنیا چه کار کرده است؟ کشورهای توسعه یافته 

یا کشورهای در حال توسعه چه کار کرده اند.
وی افــزود: ما بایــد این روند را یک جایی 
متوقف کنیم و بعد از آن برنامه ۵ ســاله بنویسیم 
و به سمت دست یافتن به نقطه مطلوب حرکت 
کنیــم. من فکر می کنم اراده حل مســائل در تیم 

اقتصادی دولت جای بحث است.
بــدری در رابطــه با اســتفاده از الگوهای 
اقتصادی جهانی، ابراز داشــت: الگوی اقتصاد ما 
حتما باید اقتصاد اســلامی باشد منتها از تجارب 
کشــورهای پیشرفته هم باید استفاده کنیم. حتما 
بایــد از تجارب دنیا اســتفاده کنیم که با اقتصاد 
اسلامی ما همخوانی دارد و با فرهنگ ما قابلیت 
بومی ســازی دارد، این مساله شدنی است منتها 

من فکر می کنم اراده لازم نیست.
وی خاطرنشــان کرد: اکثر دولتمردان فکر 
می کنند که هرچه این ها فکر می کنند بهتر اســت 
و همه چیز را این ها می دانند، این مشکل اساسی 
اســت. اگر این ها بفهمند و متوجه شوند که غیر 
از خودشان هم کســانی هستند که مشکلات را 
می شناســند و راهــکار آن را می دانند، آن وقت 
اتفــاق خوبی رقــم می خورد و قــادر خواهیم 
 بود به ســمت حل مســائل و مشــکلات گام 

برداریم.

ســرویس سیاســی- یک نماینده مجلس 
شورای اسلامی به ارائه پیشنهاداتی برای مدیریت 
منابع آبی کشــور پرداخــت و اظهار کرد: امروز به 
جای اینکه به ســمت کشــت های وسیع حرکت 
کنیم، باید به سمت کشت های گلخانه ای، هدفمند 

با استفاده از فناوری های نوین حرکت کنیم.

احمد راســتینه درباره وضعیت منابع آبی در 
کشور و هشدار کارشناسان در خصوص وضعیت 
بحرانــی آب با تاکید بر اینکه مهمترین مســاله در 
بحــث مدیریت آب، تلاش جــدی برای افزایش 
بهره وری آب در کشــور اســت، گفت: ضرورت 
دارد به ســمت اســتفاده از فناوری های نوین در 
حوزه کشاورزی در افزایش بهره وری در منابع آب 

حرکت کنیم.
وی بــا بیــان اینکه »صرفه جویــی در حوزه 
مصــرف نیازمند یک کار فرهنگی ملی در کشــور 
اســت«، اظهار کرد: اصلاح الگوی کشت و اصلاح 
فرآیند تغییر الگوی کشــت از ضروریاتی است که 
باید در شــرایط فعلی منابع آبی کشور مورد توجه 
قرار بگیرد؛ امروز به جای اینکه به سمت کشت های 
وســیع حرکت کنیم، باید به ســمت کشــت های 
گلخانه ای، هدفمند با استفاده از فناوری های نوین 

حرکت کنیم.
ایــن نماینده مجلس با تاکیــد بر اهمیت در 
اولویت قرار گرفتن مســائل زیســت محیطی در 
کشــور، عنوان کرد: یکــی از موضوعات مهم در 
مدیریت منابع آبی، توجــه جدی به حوزه محیط 

زیســت است؛ هرچه نســبت به محیط زیست بی 
احتیاطــی کنیم، هزینه هــای آن را در آینده با تغییر 
اقلیم شــاهد خواهیم بود. آسیب هایی که به علت 
عدم رعایت حقابه های محیط زیســتی وارد شده، 
سبب تغییرات اقلیمی و آسیب های جدی در حوزه 
بارش شــده اســت که این تغییر اقلیم آسیب های 

جدی به حوزه سرزمینی ما وارد کرده است.
راســتینه همچنین بر لزوم پلمب چاه های آب 
غیــر مجاز تاکید کرد و گفت: امروز حجم عظیمی 
از چاه هــای غیر مجاز حفر شــده اســت که این 
حفاری هــا آب خوان های ما را به شــدت تخلیه و 
آسیب های جدی به حوزه کشاورزی و منابع آب ما 
وارد می کند؛ حرکت به سمت فرآیند آب خیزداری 
به عنوان یکی از مولفه های مهم نگه داشــت آب و 
تغذیه های مصنوعی از ضروریات حوزه مدیریت 

آب است که باید مورد توجه قرار بگیرد.
وی در پایان تاکیــد کرد: امروز به علت عدم 
توجه به آب، حجم زیادی از آب پشت سدها تبخیر 
می شــود و از دست می رود؛ در همین راستا ایجاد 
شبکه های انتقال آب پشت سدی می تواند به فرآیند 

مدیریت آب کمک کند.

یک عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها در مجلس گفت: بنده معتقدم که راهگشاترین مسیر پیش روی ما تبیین مسائل است
 و بهترین بستر برای انجام این کار فضای مجازی است.

سرویس سیاســی- یــک فعال 
سیاســی اصلاح طلــب گفــت: عفو 
عمومــی بیش از آن که برای معترضین 
زندانی مفید باشد، برای نظام مفید بوده 
و وجهــه آن را بالا می برد. علاوه بر این 
باید توجه داشــت که رفتار جوانان که 
اکثر معترضین از این قشــر هســتند، 
غیر از تعداد اندکی از آن ها که وابســته 
بــه بیگانگانند، متاثر از فرآیند تکامل و 
تغییر ساختار اجتماعی و نیازهای ناشی 
از آن بوده و یا ناشی از عملکرد مسئولین 
و دست اندرکاران هستند. محمد سلامتی فعلال سیاسی اصلاح طلب، در پاسخ 
به این ســوال که راهکارهای شما برای برون رفت از شرایط موجود با توجه به 
اعتراضاتی که در کشور اتفاق افتاد چیست، گفت: به نظر باید علت اعتراضات 
را از بین برد. اعتراضات ناشی از انباشت مطالبات اقتصادی، سیاسی و فرهنگی 
مختلف بود. لذا باید در جهت برآورده کردن این مطالبات اقدام کرد. تمرکز روی 
حل مسائل اقتصادی مثل بیکاری، تورم، گرانی، تولید و ایجاد شرایط مناسب و 
امن برای کسب و کار از آن این موارد است. همچنین شرایط جدید اجتماعی که 
ناشی از تغییر ساختار آن است، اقتضا می کند در مورد توسعه سیاسی و توسعه 

فرهنگی اقدامی جدی به عمل آید.
وی افزود: این دو مورد هم از مطالبات واقعی اکثریت مردم و به خصوص 
نســل جدید و جوان محســوب می شود. در این زمینه ایجاد شرایط مناسب در 
برگزاری انتخابات های مختلف توسط حاکمیت، حق همه شهروندان است. بی 
توجهی به این مهم به معنی خارج کردن اکثریت مردم از مشارکت در سرنوشت 
کشور و عقب نگهداشتن آن در رقابت های بین المللی است. یکی از موارد توسعه 
سیاسی –اقتصادی، استفاده مطلوب از اینترنت است. ایجاد محدودیت در این 
زمینه به مثابه عدم درک مقتضیات روز است. در این دوران کار و شغل بسیاری 
به اینترنت گره خورده است. علاوه بر این اینترنت بهترین راه تسهیل تلاقی افکار 
و اندیشه ها در شرایط موجود است. لذا حکومت باید با این وسیله برخورد مثبت 
داشته باشد. زیان های ادعایی را باید با خلاقیت از بین برد نه با ایجاد محدودیت.
سلامتی در پاسخ به این سوال که برخی راهکار عفو عمومی آزادی زندانیان 
اعتراضــات اخیر را به عنوان پایانی بــرای وقایع اخیرو آغاز گفت وگوی ملی 
پیشنهاد می کنند نظر شما در این خصوص چیست، گفت: به نظرم این کار بیش 
از آن که برای معترضین زندانی مفید باشــد، برای نظام مفید بوده و وجهه آن را 
بالا می برد. علاوه بر این باید توجه داشــت که رفتار جوانان که اکثر معترضین 
از این قشر هستند، غیر از تعداد اندکی از آن ها که وابسته به بیگانگانند، متاثر از 
فرآیند تکامل و تغییر ساختار اجتماعی و نیازهای ناشی از آن بوده و یا ناشی از 

عملکرد مسئولان و دست اندرکاران هستند.
وی افزود: بنابراین از این زاویه نباید خیلی به آن ها خرده گرفت و مسئولین 
باید آن ها را درک کنند. اما به مســئولان و دست اندرکاران به دلیل کوتاهی ها و 
کم کاری و عدم خلاقیت که موجب ایجاد ریشه اصلی نارضایتی ها یعنی گرانی، 
بیکاری، محدودیت و ناامیدی شده می توان خرده گرفت. لذا حکومت باید از 
موضع مسئولیت پذیری در جهت رفع و رجوع کارها اقدام کند، تا وحدت جامعه 
را تحکیم بخشد. از این زاویه عفو عمومی قطعا در جهت تلطیف مناسبات بین 

ملت و حاکمیت موثر واقع می شود.
سلامتی در پاسخ به این سوال که در ماه های اخیر برخی از شخصیت های 
سیاسی با سران نظام دیدار و گفت وگو داشتند از نظر شما این گفت وگوها در 
تغییر تصمیم گیری و روند تصمیم سازی تا چه اندازه تاثیرگذار است، گفت: به 
نظرم گفت وگو اگر هم بی اثر باشد، نباید از آن روی گردان شد. چون در فرایند 
تحولات ارزش نسبی آن عیان می شود. گفت وگو هایی که تا به حال با مسئولان 
رده های مختلف انجام شده، هنوز اثر ملموس و مشهودی را نشان نداده است. 
این امر ناشــی از بینش های متفاوت سیاسی-اعتقادی طرفین گفت وگو است. 
اما این امید وجود دارد که به تدریج با توجه به تجربیاتی که کسب می شود، اثر 

خود را به جا بگذارد.
این فعال سیاســی در پاسخ به این ســوال که این روزها خبرهایی درباره 
استیضاح وزرا و تغییر کابینه دولت سیزدهم به گوش می رسد از نظر شما تا چه 
اندازه این تغییرات می تواند تاثیرگذار باشد از نظر شما تغییر در برنامه دولت هم 
می تواند چاره کار باشــد، گفت: بنده در همان اوایل کار رئیس جمهور هشدار 
دادم که کار در شــرایط حاضر بسیار سنگین است و لذا باید در کابینه از افراد با 
تجربه و کار کشته استفاده کند و یادآور شدم که در جناح خود ایشان نیز چنین 
افرادی پیدا می شــوند که می توان از آنها استفاده کرد. اما متاسفانه به این توصیه 
واضح توجهی نشد. نتیجه آن شد که اکنون مجلس حامی دولت به علت ضعف 
مدیریتی در جهت تغییر وزرا اقدام می کند. به نظر من بهتر است رئیس جمهور 
از فرصت استفاده کرده و کاری را که قبلا باید انجام می داد، حالا در مورد ضعف 

مدیران و بی برنامگی احتمالی آن ها انجام دهد.

سرویس سیاســی- بیگی نژاد 
گفت:در گذشته سیاست خوبی مبتنی 
بر تکمیــل زنجیــره ارزش در حوزه 
پتروشــیمی ها تدوین نشده است لذا 
امروز نیازمند بازنگری این سیاست ها 

هستیم.
هادی بیگی نژاد عضو کمیسیون 
انرژی مجلس شورای اسلامی با انتقاد از 
عدم سیاست گذاری منسجم در حوزه 
پتروشیمی ها و ضرورت ارتقاء مدیریت 
در این حوزه، گفت: مسیر پتروشیمی ها 
ازجمله معایب و محاسن آن ها در دنیا مشخص است و کشور ها برای پیشرفت 
در این حوزه ابتدا محصولات بومی خود را شناسایی کرده و در ادامه معایب و 
محاسن این صنعت را در دنیا ارزیابی و در نهایت سند و چشم اندارشان را تدوین 
می کنند، به عنوان مثال محصول متانول در ایران تولید بالایی دارد، اما مشخص 

نیست آیا زنجیره این محصول در آینده تکمیل یا صادر می شود؟
وی افزود: هرچند در گذشته بر افزایش توناژ به هر قیمت اصرار ورزیده 
می شد و این سبب افزایش توناژ در جهش اول، دوم و سوم پتروشیمی شد، اما 
این افزایش تولید به چه قیمتی است؟ درواقع مشخص نشد محصولات با ارزش 
افزوده پایین تولید شوند یا با ارزش افزوده بالا، لذا فقط به افزایش تولید بدون 
اشاره به کیفیت و قیمت محصولات تاکید شده است، اما اکنون باید از گذشته 
درس بگیریم و روند کاری خود را با توجه به اینکه فقط یک بازار برای خرید 
متانــول وجود دارد تغییر دهیم و به تکمیل زنجیره متانول فکر کرد البته باید از 
طریق روش های ارزان تر با بهره وری بالا این کار را انجام داد، ضمن آنکه نباید 
این کار را با ارائه خوراک گاز به پتروشــیمی ها انجام شود چراکه با محدودیت 

گاز در کشور رو به رو هستیم.
عضو کمیســیون انرژی مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: از آنجا که در 
گذشــته سیاست خوبی مبتنی بر تکمیل زنجیره ارزش در حوزه پتروشیمی ها 
 تدوین نشــده اســت لذا امروز نیازمنــد بازنگری و اصلاح این سیاســت ها 

هستیم.

سلامتی فعال سیاسی اصلاح طلب:

زیان های فضای مجازی را باید با 
خلاقیت از بین برد نه با ایجاد محدودیت

عضو کمیسیون انرژی مجلس مطرح کرد؛

ضرورت بازنگری و اصلاح سیاست ها 
در حوزه پتروشیمی

دلیل قطع نزولات آسمانی 

فراماسونی هستند

شرایط بحرانی گاز 

اخراج محسن برهانی 

طلب حلالیت داوری

کشف حجاب 

مسابقه گذاشته اند

صحت ندارد 

یارانه به چادر

اخبار ویژه ...

حجت الاســلام محمد مهدی حسینی همدانی، امام جمعه کرج و نماینده 
ولی فقیه در استان البرز، در خطبه های نماز جمعه با بیان اینکن امروز عده ای با 
حجاب که فرمان خداوند و عامل حفظ بانوان است، مقابله می کنند، اظهار کرد: 
این گروه می دانند اگر حجاب برود، عفت می رود و مرکز تربیت تخریب می شود. 
باید دقت کنیم که دشــمنان این انقلاب اســلامی این روزها چگونه به این اصل 
می پردازند؟ البته قائل بر این هســتیم همه افرادی که باید کاری کنند و کوتاهی 
می کنند، مســئولند.قانون باید اجرا شــود و از هیچ نباید ترسید فقط باید از خدا 
ترسید. امام جمعه کرج با بیان اینکه از دشمن جز دشمنی انتظار نمی رود، اضافه 
کــرد: بایــد از قدرت و اختیاری که به لطف خداوند در اختیار برخی قرار گرفته 
است در مسیر درست استفاده و سنگر عفاف و حجاب با قدرت حفظ شود. همین 
کرج برخی از موسسه ها، مجتمع های تجاری و داروخانه ها و... که وارد می شویم 
تصور نمی شود که در یک کشور اسلامی زندگی می کنیم! وی وضعیت حجاب 
را افتضاح خواند و یکی از دلایل کم شــدن برکات زندگی و قطع شدن نزولات 

آسمانی را همین موارد برشمرد.

علم الهدی امام جمعه مشهد اظهار کرد: وظیفه شورای عالی فضای مجازی 
این است که هم در مقابل بی دینی ها و لامذهبی های شبکه های خارجی بایستد 
و هم شبکه های بومی داخلی را تهذیب کند که برنامه شبکه خارجی را نخواهند 
اجرا کنند تا مردم آنان را بپســندند. علم الهدی گفت: بخش سینما و هنر وزارت 
ارشاد و شبکه های افسارگسیخته فضای مجازی باید تحت کنترل در بیاید، این که 
هر خلافی خواستند بگویند، بنویسند و آزادانه عمل کنند، لازمه اش عقب نشینی 
در جنگ با دشمن است؛ دیگر این که باید توجه کرد شورای عالی فضای مجازی 
حق ندارد نســبت به شبکه های فراماسونی اینستاگرام و واتس آپ روی خوش 
نشان دهد، حق ندارد پهنای باندی که در اختیار شبکه های خارجی قرار می دهد، 

از شبکه های داخلی دریغ کند.

مدیر دیسپچینگ شرکت ملی گاز تاکید کرد: اگر مردم در منازل یک بخاری 
را شش ساعت در روز خاموش کنند، روزانه ۴۰ تا ۵۰ میلیون متر مکعب در کل 
کشور صرفه جویی می شود. محمدرضا جولایی درباره رقم تولید و مصرف گاز 
در کشــور اظهار داشــت: در حال حاضر ۸۵۰ میلیون متر مکعب در روز گاز در 
کشور تولید می شود و طی ۲۴ ساعت گذشته مصرف بخش خانگی و تجاری به 
۷۰۰ میلیون متر مکعب در روز رسیده است. وی با تاکید بر اینکه اکنون در مرز 
هشــدار مصرف گاز قرار داریم، گفت: چند عامل در بروز شرایط کنونی دخیل 
هســتند، یکی موضوع تداوم همین وضع است یعنی اگر یک روز رقم مصرف 
۷۰۰ میلیون متر مکعب باشد مشکل نداریم اما اگر روز بعد هم مصرف در همین 
محدوده باشــد مشکل خواهیم داشت، تداوم و فشار نقطه ای هم مهم است. در 
کل اگر مصرف از عدد ۶۵۰ میلیون متر مکعب بالاتر برود وارد شــرایط بحرانی 

گاز شده ایم.

محسن برهانی حقوق دان و وکیل دادگستری از هیات علمی دانشگاه تهران 
اخراج شــد؛ اتفاقی که منجر به اعتراض تعدادی از اساتید برجسته حقوق شد. 
برهانــی در واکنش به ادعای خبرگزاری فارس مبنی بر ارتباط اخراج او به دلیل 
حمایتش از ازدواج ســفید، در توئیتی نوشــت:  در فروردین ۹۵ در جلسه ای با 
موضوع ازدواج ســفید شرکت و ســخنرانی کردم. در سال ۹۸ دانشگاه تهران و  
وزارت علوم، صلاحیت عمومی را تایید و به رسمی-آزمایشی تبدیل وضع یافتم. 
وی افزود: موضوع را در دادگاه ویژه روحانیت مطرح کردند و حکم داده شد که 
آن سخنرانی نه جرم است و نه تخلف. ازدواج سفید بهانه است؛ محسن برهانی 
از جمله چهره هایی اســت که بعد از اعدام های اخیر، مواضع انتقادی حقوقی به 

تصمیمات دستگاه قضا گرفته بود.

ظریف در واکنش به توئیت طلب حلالیت عبدالرضا داوری مشاور سابق 
احمدی نژاد، برای او آرزوی سلامتی و سربلندی کرد عبدلرضا داوری در توئیتی 
نوشــته بود: امروز وقتی هنگام تخلیه آب اطراف ریه، ســوزن ۵ سانتی را بدون 
بی حسی از پشت قفسه به بدنم فرو می کردند و دچار کمپلکس درد و تنگی نفس 
و...میشدم، فکر کردم از چه کسی باید حلالیت بطلبم جز جواد ظریف که در اوج 
خدماتش برای توسعه ایران، ناحوانمردانه بر او زخم زدم و بارش کردم. امیدوارم 
حلالم کند. ظریف نیز در جواب توئیت وی نوشت: سلام بر شما از خداوند بزرگ 

تندرستی و سربلندی شما را خواهانم.

فلاحتی نماینده ولی فقیه در گیلان گفت: دخترانی که کشف ححاب کردند 
و تعدادشان اندک است، بدانند که این عمل شان جرم است و نظام اسلامی اجازه 
نخواهد داد که عده ای با این عمل باعث ناراحتی خانواده های مسلمان و اهل تدین 
شوند، البته از شورای عالی امنیت ملی و سازمان فضای مجازی کشور هم انتظار 

داریم تصمیماتی که گرفته اند عملی کنند.

خاتمی امام جمعه موقت تهران گفت: انگار اروپا و آمریکا و نوچه هایشان 
مسابقه در تحریم گذاشتند. هدف از این تحریم ها چیست؟ به نظر هدفشان انزوای 
ایران است؛ اما آیا به این هدف رسیدید؟ ایران بی اعتنا دارد راهش را دنبال می کند و 
انشاءالله پیشرفت هایش ادامه دارد. هر کسی را که تحریم می کنید او محبوب مردم 

می شود و تبریک دارد که استکبار ستیزانه و با قدرت راهشان را ادامه می دهند.

مرکز رســانه قوه قضاییه آزادی اکبر طبری با وثیقه را تکذیب کرد. در پی 
انتشار مطالبی در مورد آزادی با وثیقه اکبر طبری، مرکز رسانه قوه قضاییه ضمن 
تکذیب شایعات اعلام کرد که اکبر طبری هم اکنون در زندان و در حال طی دوران 

محکومیتش است.

معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده اعلام کرد: موضوع سبک زندگی 
ایرانــی - اســلامی، هم در آموزش و پرورش و هــم در طرح خانواده و جوانی 
جمعیت مطرح است؛ اما به دلیل اهمیت آن نیازمند بررسی های بسیار در این حوزه 
است. شرایط صندوق های بازنشستگی، چالش پیش ِ روی بازنشستگی زودتر از 
موعد است که خزعلی به آن اشاره کرد و یادآور شد که در بررسی بودجه هم به 
این مهم تأکید شده، ولی در عمل به دلیل شرایط ویژه بودجه و صندوق ها، چندان 
تمایلی به بازنشستگی پیش از موعد وجود ندارد. پوشش مناسب: موضوع لباس 
و پوشش مناسب طبق گفته عضو کابینه رئیسی، هم در شوراهای فرهنگی و هم 
در دولت مورد توجه بوده و طرحی در دســت اســت که چادر به عنوان کالای 
فرهنگی شناخته شده و به آن یارانه تعلق گیرد تا پوشش مناسب با قیمت مناسب 

در اختیار افراد قرار داده شود. 

گذشته و عقبه فیلترینگ به این شیوه نشان داده که موفق نبوده است و جز نارضایتی 
چیزی به دنبال ندارد. ما باید مســیر خود را اصلاح کنیم. الان که شرایط آرام شده 
علی رغم اینکه عده ای فکر می کنند بهترین فرصت برای بستن شبکه های اجتماعی 
خارجی اســت بنده معتقدم بهترین فرصت برای سامان دادن درست و دقیق است.

یکشنبه 25 دی 1401 ، 22 جمادی الثانی 1444 ،15 ژانویه 2023، شماره 4132، صفحهسیاسی

مقامات دولت قبل
ظاهرا حضور مقاماتی از دولت قبل در مراسم بهره برداری از مرکز اسلامی 
جزیره کیش موجب عدم حضور مسئولین سازمان منطقه آزاد کیش در این مراسم 
می شود. محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه ، علی اکبر صالحی رئیس سازمان 
انرژی اتمی ، انصاری لاری و غلامحسین مظفری مدیران  عامل  سازمان منطقه 
آزاد کیش  در دولت حسن روحانی بودند که به این مراسم دعوت شده بودند.  در 

این مراسم هیچ یک از مدیران منطقه آزاد کیش در هیچ رده ای حضور نداشتند!


